
Title (en)
Active carbon filter layer for gas masks.

Title (de)
Aktivkohlefilterschicht für Gasmasken.

Title (fr)
Couche filtrante à charbon actif pour masques à gaz.

Publication
EP 0339487 A2 19891102 (DE)

Application
EP 89107106 A 19890420

Priority
DE 3813562 A 19880422

Abstract (en)
The active carbon filter layer for gas masks is essentially composed of highly air-permeable sheet-like structures placed one on top of the other and
having a layer fixed thereon and consisting of particulate or spherical active carbon particles having a diameter of 0.1 to 1 mm, and its pressure loss
is less than 10 mm (water column) for a thickness of 4 cm and with a circular cross-section of 100 cm<2> when 1 l/sec of air flows through.

Abstract (de)
Die Aktivkohlefilterschicht für Gasmasken ist im wesentlichen aus übereinandergelegten hochluftdurchlässigen Flächengebilden mit einer daran
fixierten Schicht aus körnigen oder kugelförmigen Aktivkohleteilchen eines Durchmessers von 0,1 bis 1 mm aufgebaut und ihr Druckverlust
beträgt bei einer Dicke von 4 cm mit kreisförmigem Querschnitt von 100 cm² bei Durchströmen mit einem Luftstrom von 1 l/sec weniger als 10 mm
Wassersäule.
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